

业务领域

民商事诉讼、 非诉与仲裁

CIVIL AND COMMERCIAL LITIGATION, NON-LITIGATION, AND ARBITRATION

刑事代理与 刑事辩护

CRIMINAL PROCURATION AND CRIMINAL DEFENSE

申诉、辩护、会见在押犯罪 嫌疑人、阅卷

Procuratorial Work, Defense, Meeting with Criminal Suspects, Reading Case Files

知识产权/金融/婚姻家事/公司/合同/劳动争议/法律顾问

Intellectual Property/Finance/ Marriage and Family Affairs/Contract/ Labor Dispute/Legal Counsel

信息公开、行 政复议、行政诉讼

DISCLOSURE OF GOVERNMENT
INFORMATION, ADMINISTRATIVE
RECONSIDERATION,
ADMINISTRATIVE
LITIGATION

征地拆迁、专利行政诉讼、 商标行政诉讼

Land Expropriation and Demolishment and Relocation, Patent Administrative Litigation, Trademark Administrative Litigation

KVL 建 威 律 师 KINGVIE LAWYERS



ABOUT US 服务于民 关于我们

北京建威律师事务所是顺应"法治中国"战略 理念以及社会各行业提质增效的发展需求,由中国 知识产权法律服务行业前辈吴大建先生及一众志同 道合的优秀律师共同成立。以"建功安民•威加海 内"为最高执业目标,力求为强化我国法制化治理 体系建设贡献全新力量。

建威事务所秉持"不止除患以全备,更谋防患于无生"的法律服务理念,为中国和国际各界提供海内外全方位法律服务。我们广泛的业务范围使我们能够在全面了解所有相关法律问题的基础上,为每一个具体的客户问题提供全面的解决方案。

Abiding by the strategic principle of "the rule of law in China", Bejijng KingVie Lawyers was jointly founded by Mr. Dajian WU, China's pioneer of legal services including intellectual property endeavors in particular, and a group of like-minded outstanding lawyers. It strives to make brand-new contribution to the improvement of China's law-based governance system while marching towards the ultimate goal of speaking science and law for you.

Beijing KingVie Lawyers is capable of providing full legal services to clients at home and abroad since it adheres to the philosophy of keeping the hidden risks nipped in the bud. Our practice covers a wide range of areas and we could attend to every single legal case based on full comprehension and provide clients with all-around solution portfolio.

OUR ADVANTAGES 我们的优势 资深律师团坐镇 为您的法律事务全程护航 BETTER PROFICIENCY, BETTER SERVICE KVL 建 威律师 KINGVIE LAWYERS

律师团分工协作

SUPERIOR TEAMWORK

主办律师专口对接,不同专业律师协同服务,有效保障委托人合法权益。从业十年以上资深律师团队,丰富的办案经验,为许多客户和企业提供过专业法律服务。

We assign specialized attorneys according to different areas of cases to effectively protect the legal rights and interests of our clients. Our team of senior lawyers with more than ten years of practice and rich experience has provided professional legal services for many clients and enterprises.

快速高效响应

QUICK AND EFFICIENT RESPONSE

一般事务以当日处理为工作常态,紧急事务确保紧急响应,力求务实的解决方案。

General matters will not be put off till tomorrow, while urgent matters will be responded urgently so as to achieve practical and feasible solutions.

法律风险防范体系 LEGAL RISK PREVENTION SYSTEM

注重法律风险预防,并做好诉讼纠纷管理。案件管理系统,重要 节点提示,文件智能检索,优化办案流程;客服呼叫系统,诉前 咨询指导,全程跟踪回访,办案质量管控。

We focus on prevention of legal risks and good management of litigation disputes. We have case management system, which has the functions of important timing reminder, intelligent information retrieval, optimization of case handling process, client call system, pre-litigation consultation and guidance, the whole follow up and return visit and quality control.

一对一顾问服务 ONE-TO-ONE CONSULTING SERVICE

一对一顾问服务,让您体验一站式优质服务。团队研究决策开庭律师、跟案律师执行协作,开庭前模拟推演、庭后复盘分析,追求极致办案效果。

One-to-one counseling service makes you experience one-stop quality service. Our team assigns lead attorney and second-chair attorney after deliberation for every case. Mocking court and analyzing before the trial, reviewing after the trial ensure the best results.